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26 kwietnia 2012

O promocji turystycznej na obradach Komisji

Rozbudowa drogi wojewódzkiej nr 755 Ostrowiec Świętokrzyski – Ożarów, promocja
turystyczna województwa w II połowie 2011 roku oraz sprawozdanie Regionalnej
Organizacji Turystycznej za 2011 rok – to tematy, które zdominowały posiedzenie  Komisji
Strategii Rozwoju, Promocji i Współpracy z Zagranicą Sejmiku Województwa
Świętokrzyskiego. W posiedzeniu uczestniczyli członkowie Zarządu Województwa Piotr
Żołądek i Kazimierz Kotowski. Obradom przewodniczył Grzegorz Gałuszka. Podczas
posiedzenia radni Komisji Strategii Rozwoju, Promocji i Współpracy z Zagranicą zapoznali
się z informacją na temat rozbudowy drogi wojewódzkiej nr 755 Ostrowiec Świętokrzyski –
Ożarów.
 – Od podpisania umowy z wykonawcą mija już 5 lat. Aktualnie trwają prace związane z
przygotowaniem projektu budowlanego (m.in. dokumentacja przetargowa, studium
wykonalności). Projektant został wezwany do wykonania przedmiotu umowy do dnia 30
kwietnia 2012r – poinformował Dariusz Wróbel,zastępca dyrektora Świętokrzyskiego
Zarządu Dróg Wojewódzkich.
Jak najszybszego działania ze strony Świętokrzyskiego Zarządu Dróg Wojewódzkich jak i
Samorządu Województwa odnośnie rozbudowy drogi wojewódzkiej nr 755 Ostrowiec
Świętokrzyski – Ożarów domagają się także lokalni samorządowcy.
– Szybka realizacja tej inwestycji wymaga przede wszystkim spełnienia określonych
wymogów. Na dzień dzisiejszy nie ma projektu oraz dokumentacji. Trzeba najpierw spełnić
pewne wymogi formalne. Pozostaje nam wspierać Świętokrzyski Zarząd Dróg
Wojewódzkich, aby jak najszybciej uzyskać pozwolenia i zrealizować tę inwestycje – mówił
Kazimierz Kotowski, członek Zarządu Województwa.

Radni Komisji zapoznali się także z informacjami dotyczącymi promocji turystycznej
województwa świętokrzyskiego w II półroczu 2011 roku oraz sprawozdania z działalności
Regionalnej Organizacji Turystycznej za 2011 rok.
– Poprzedni rok był dla nas rewelacyjny. Regionalne Centrum Informacji Turystycznej  w
Kielcach zostało najlepszym w Polsce w standardzie czterogwiazdkowym. Obsługujemy
turystów w pięciu językach, także w wersji elektronicznej. Kolejne osiągniecie to projekt –
Sieć szlaków rowerowych w Górach Świętokrzyskich – najlepsza oferta dla aktywnych
rodzin, Świętokrzyski Szlak Archeo – Geologiczny, “Sabat Czarownic”, “Kabaretowe
Wakacje z Duchami”, produkcja filmowa „Ojciec Mateusz” czy imprezy targowe ( 7
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krajowych i 6 zagranicznych). W planach mamy wykonanie platformy miejsc noclegowych
oraz ofert turystycznych, produkcję filmową „Gabriel” (premiera w 2015 roku). W filmie
będzie można zobaczyć Miedzianą Górę, Chęciny czy Sandomierz – mówił Jacek
Kowalczyk, dyrektor Departamentu Promocji, Edukacji, Kultury, Sportu i Turystyki Urzędu
Marszałkowskiego.

Na zakończenie obrad Komisji Strategii Rozwoju, Promocji i Współpracy z Zagranicą
Sejmiku Województwa radni zapoznali się z realizacją projektów pn. „Partnerstwo
Publiczno- Prywatne czynnikiem rozwoju przedsiębiorczości” oraz „Jestem aktywny – będą
przedsiębiorcą” realizowanych w ramach Programu Operacyjnego Kapitał Ludzki 
2007-2013, Poddziałanie 2.2.1: Poprawa jakości usług świadczonych przez instytucje
wspierające rozwój przedsiębiorczości i innowacyjności. Omówiona została także realizacja
Priorytetów Komponentu Regionalnego województwa świętokrzyskiego Programu
Operacyjnego Kapitał Ludzki 2007 – 2013 (wg. stanu na dzień 31 grudnia 2011r.).


